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Geachte gemeenteraad, 
 
Via deze memo wil ik u informeren over de Tennisvisie Dordrecht die door de 
Dordtse tennisverenigingen is opgesteld. 
 
Aanleiding totstandkoming Tennisvisie Dordrecht 
In de tweede helft van 2018 zijn de Dordtse tennisverenigingen begonnen met 
gesprekken over een gezamenlijke tennisvisie. Aanleiding was de constatering dat 
het aantal leden van de tennisverenigingen in Dordrecht sterk terugliep en dat de 
verenigingen beperkte mogelijkheden hebben om te investeren in een 
aantrekkelijke en toekomstbestendige sport. In Dordrecht loopt het ledenaantal 
sneller terug dan in veel vergelijkbare steden. Tennis is met een kleine 3.000 
leden de tweede verenigingssport en een sport van groot belang. Tennis in 
Dordrecht wordt aangeboden door nu nog 7 verenigingen (er is een fusie van de 
twee verenigingen Thialf/DLTC op handen).  
 
Proces totstandkoming Tennisvisie Dordrecht 
In overleg met betrokken partijen (de 7 verenigingen, KNLTB, gemeente 
Dordrecht) is er een projectleider ingeschakeld om de tennisverenigingen te 
begeleiden bij het tot stand brengen van een gezamenlijke tennisvisie, zie bijlage 
1. Tijdens een aantal bijeenkomsten in 2019 hebben de Dordtse 
tennisverenigingen een gezamenlijke tennisvisie ontwikkeld en deze aan mij 
voorgelegd. Ik heb aangegeven dat de visie aansluit op het sportbeleid en 
sportparkenvisie. 
 
Een belangrijk onderdeel van de visie is de gedachte dat voor het realiseren van 
een sterke tennissport het aantal tennisparken zou moeten worden teruggebracht 
van zeven naar drie tennisparken.  
In de visie van de tennisverenigingen is de Dordtse tennissport thans te 
versnipperd om een helder aanbod te verschaffen aan potentiële tennissers 
(senioren en jeugd), zowel voor huidige Dordtenaren als voor toekomstige 
bewoners. De voorgestelde clustering zal de tennisverenigingen beter in staat 
gaan stellen de kwaliteit en aanbod te bieden die nodig is voor een aantrekkelijke 
tennissport, en er ontstaat meer investeringsvermogen om de verouderde 
accommodaties te upgraden.  
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Ik heb vervolgens gevraagd naar een concrete uitwerking van de clustering van 
verenigingen waarover in de tennisvisie gesproken wordt.  
 
Rapport clustering tennisverenigingen Dordrecht 
De procesbegeleider heeft dit uitgewerkt en het rapport besproken met alle 
verenigingen. Resultaat van dit proces is het Rapport clustering 
tennisverenigingen Dordrecht, zie bijlage 2. 
 
Het is goed om te lezen en horen dat door dit proces de Dordtse 
tennisverenigingen elkaar beter kunnen vinden en er een samenwerking ontstaan 
is. Ook is mij duidelijk dat deze visie verder gebracht moet worden in 
samenwerking met de gemeente Dordrecht. De tennisvisie vraagt langere tijd om 
tot uitwerking te worden gebracht. Er zijn raakvlakken met ons beleid waar het 
gaat om de groenblauwe zone, de bouwopgave en uiteraard het programma 
Sportparken.  
 
Vervolgproces 
De tennisverenigingen hebben met de tennisvisie en het rapport op voorhand 
waardevolle input gegeven. De uitvoering ervan kan in delen worden opgepakt. 
Sommige delen van de visie moeten nog worden bediscussieerd en nemen we 
mee in de verdere uitwerking van het Programma Sportparken. Echter de locatie 
die genoemd wordt op sportpark Krommedijk is op korte termijn zeker niet aan 
de orde vanwege de aanwezigheid van andere verenigingen op dit sportpark. 
Bij de uitwerking worden uiteraard ook tennisverenigingen (eventueel via een 
vertegenwoordiging) actief betrokken. 
 
Communicatie 
De beide rapporten zijn in de collegevergadering van 25 augustus jl. besproken. 
Per brief van 13 oktober jl, zie bijlage 3, heb ik een reactie gegeven op de 
aanbiedingsbrief Rapport clustering tennisverenigingen. Via deze memo wordt de 
Commissie Sociale Leefomgeving geïnformeerd over de visie en het rapport. 
 
Met elkaar kunnen we ervoor zorgen dat er een toekomstbestendig en werkbaar 
Programma sportparken komt te liggen dat aansluit bij ontwikkelingen en de 
behoeftes van de Dordtse sportaanbieders, waaronder ook de 
tennisverenigingen. 
 
 
Bijlagen: 

- Bijlage 1: Tennisvisie Dordrecht 
- Bijlage 2: Rapport clustering tennisverenigingen Dordrecht 
- Bijlage 3: Brief wethouder Stam d.d. 13 oktober 2020 

 
 
Ik ga er vanuit u met deze memo voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
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B.C.M. Stam 
 


